
       

Zápisnica  z 15. zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Kračúnovce zo 

dňa 03. 10. 2024 

 
 

Prítomní:      1.  Michal Boleš – starosta obce  

      2.  Mgr. Jozef Kozák – hlavný kontrolór obce 

      3.  Jozef Bandžak 

      4.  PaedDr. Branislav Baran, MBA  

      5.  Patrik Čabala                                    

              6.  Ing. Dominik Hažer 

      7.  Mgr. Martin Jurč 

      8.  Ján Talian  

 

Neprítomní:   1. Pavel Tkáč  

 

Viď prezenčná listina. 

  

Program:   

1. Otvorenie  

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia   

4. Kontrola plnenia uznesení OZ  

5. Správa HK o výsledku kontroly Ocú 

6. Informatívna správa o výchovno-vyučovacích výsledkoch za šk. r. 2023/24 a príprava 

na šk. r. 2024/25 v MŠ a ZŠ 

7. Rozpočtové opatrenie obce Kračúnovce č. 2 na rok 2024 

8. Návrh VZN č. 1/2024 o podmienkach držania psov na území obce Kračúnovce 

9. Návrh VZN č. 2/2024 o volebnej kampani v podmienkach obce Kračúnovce 

10. Návrh VZN č. 3/2024 o používaní miestnych komunikácií, verejných priestranstiev 

a chodníkov na území obce Kračúnovce 

11. Návrh VZN č. 4/2024 o výške príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce 

Kračúnovce 

12. Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ Kračúnovce 

13. Riešenie predaja nehnuteľnosti súp. č. 150 

14. Rôzne 

15. Interpelácia poslancov 

16. Záver 

 

  



1. Otvorenie  

  

 Zasadnutie  obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol starosta obce Michal Boleš, ktorý 

prítomných privítal na zasadnutí a konštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. 

Poslanec Ing. Dominik Hažer a poslanec Ján Talian sa ospravedlnili za neskorší príchod na 

zasadnutie. Viď uznesenie OZ. Z neúčasti na zasadnutí sa ospravedlnil poslanec  Pavel Tkáč.  

 

     Prítomní Neprítomní 

         4 3 

  

 

   2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

 

Za zapisovateľku bola určená Bc. Viera Bartošová. Za overovateľov zápisnice boli  

určení PaedDr. Branislav Baran, MBA a Patrik Čabala. Viď uznesenie OZ. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

4 4 0 0 0 

 

     3.  Schválenie programu zasadnutia 

  

 Starosta obce predložil prítomným poslancom program  zasadnutia.  K návrhu programu 

OZ poslanci nevzniesli žiadne pripomienky a program zasadnutia jednohlasne schválili. Viď 

uznesenie OZ.  

 

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

4 4 0 0 0 

  

    4.  Kontrola plnenia uznesení OZ  

 

Keďže nebolo žiadne uznesenie na kontrolu od posledného OZ, starosta obce prešiel  

k ďalšiemu bodu. 

  

 5. Správa HK o výsledku kontroly Ocú 

  

Hlavný kontrolór obce Mgr. Jozef Kozák predniesol správu o výsledku kontroly. 

Predmetom kontroly bola kontrola plnenia uznesení od 01.07.2023 do 30.06.2024 a nesplnené 

uznesenia do 30. 06. 2023. Správa HK o výsledku kontroly Ocú Kračúnovce tvorí prílohu 

k zápisnici. Viď uznesenie OZ. 

 

     Prítomní Neprítomní 

         6 1 

 



- PaedDr. Baran, MBA – informoval sa ohľadom uznesenia č. 394, ktoré sa týkalo o PD 

na rekonštrukciu MK od RD Koreň – Štapinský 

-Boleš – MK sa budú rekonštruovať, až keď bude vodovod v obci 

- Mgr. Jurč – informoval sa ohľadom uznesenia č. 395, ktoré sa týkalo vysporiadania 

pozemkov na cestu k ČOV 

-Boleš – Okresný úrad vo Svidníku nám podal informáciu, že štát pri pozemkových 

úpravách v obci vyvlastní prístupovú cestu od RD Mikula po ČOV bezplatne, bez 

vynaloženia finančných prostriedkov z rozpočtu obce. 

 

6.  Informatívna správa o výchovno-vyučovacích výsledkoch za šk. r. 2023/24  

príprava na šk. r. 2024/25 v MŠ a ZŠ 

  

     Starosta obce privítal riaditeľku MŠ Mgr. Eriku Matiovú a riaditeľa ZŠ Mgr. Jozefa 

Motýľa a udelil im slovo. 

  Mgr. Erika Matiová, riaditeľka MŠ predniesla prítomným vypracovanú správu 

o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2023/24, ktorú vypracovala ešte 

predchádzajúca riaditeľka Mgr. Mária Girmalová. V spomínanej správe sa uvádzajú 

predovšetkým údaje o počte detí, zamestnancov, údaje o študijných odboroch, o plánoch, 

o aktivitách a projektoch MŠ. Uviedla, že v priebehu školského roka sa dopĺňali didaktické 

pomôcky, výtvarný a pracovný materiál a inventár v ŠJ, na školský dvor pribudli nové preliezky 

v rámci 3. etapy projektu PSK.  Oboznámila prítomných, že prevádzka MŠ bola otvorená počas 

letných prázdnin v trvaní jedného týždňa, nakoľko nebol nahlásený potrebný počet detí a na 

základe týchto skutočností navrhla, aby MŠ počas letných prázdnin bola zatvorená. Počas 

prázdnin sa vymenili svietidlá, opravil  sa strop v dolnej triede, cokle, dvere  do spálne 

a umývarky sa natreli, odstránilo sa nefunkčné WC zo skladu, vyčistili sa paplóny a vankúše, 

pretepovali sa koberce, vymenili a opravili sa žalúzie,  zakúpil sa vonkajší koberec na dvor. 

Poďakovala starostovi obce za zrealizovanie týchto úprav. Podotkla, že  je potrebné ešte 

vymaľovať kuchyňu. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za školský rok 2023/2024 v MŠ 

tvorí prílohu k zápisnici. Poslanci správu vzali na vedomie. Viď uznesenie OZ. 

 

     Prítomní Neprítomní 

         6 1 

 

 

- Boleš – súhlasil s návrhom riaditeľky, aby počas letných prázdnin bola MŠ zatvorená 

- PaedDr. Baran, MBA – informoval sa, aké ma k tomu stanovisko Rada školy 

- Mgr. Jurč – navrhol zvýšiť minimálny počet detí na 18 a zvýšiť poplatok počas tejto 

prevádzky na  cca 30 € pre všetky detí 

- Čabala – navrhol, aby sa už v januári nahlasovali deti s tým , že sa uhradí aj poplatok, 

ktorý nebude vrátený, ak nastane situácia, že dieťa nenastúpi na letnú prevádzku 

- Mgr. Matiová – je potrebné určiť výšku poplatku 

- Bandžak – urobiť to formou tábora 

- Boleš – Rada školy nech zaujme nejaké stanovisko a na zasadnutí OZ v decembri sa to 

prerokuje  

 



  Mgr. Jozef Motýľ, riaditeľ ZŠ predniesol prítomným vypracovanú správu o výchovno-

vzdelávacej činnosti za školský rok 2023/24. V spomínanej správe sa uvádzajú údaje o rade 

školy, zamestnancoch ZŠ, údaje o počte žiakov, o dochádzke, správaní a prospechu. Ďalej 

údaje o študijných odboroch, plánoch, aktivitách, projektoch a úspešnosti žiakov. Vyzdvihol 

prácu pedagogických aj nepedagogických zamestnancov školy, Rade školy aj Rade rodičov 

a tiež zriaďovateľovi – Obci Kračúnovce.  Uviedol, že v triedach chýbajú interaktívne tabule, 

v zlom stave je aj vybavenosť skriniek na uskladňovanie prezuviek, šatne a sprchy v telocvični. 

Koncom školského roka sa zrekonštruovali nefunkčné  sociálne zariadenia. Na túto 

rekonštrukciu bola poukázaná dotácia 60.000 €.  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti za 

školský rok 2023/2024 v ZŠ tvorí prílohu k zápisnici. Poslanci správu vzali na vedomie. Viď 

uznesenie OZ. 

     Prítomní Neprítomní 

         6 1 

 

- Mgr. Kozák – upozornil, aby škola predkladala rozpočet a akékoľvek zmeny v rozpočte 

OZ, navrhol uložiť predsedovi finančnej komisie zvolať jednanie ku vzťahu k školským 

zariadenia a prijať potrebné opatrenia. Viď uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 5 0 0 1 

 

 

7.  Rozpočtové opatrenie obce Kračúnovce č. 2 na rok 2024 

 

Rozpočtové opatrenie predložila p. Bartošová, pracovníčka Ocú. V príjmovej a 

výdavkovej časti sa rozpočet sa navýšil 134.248  €. Uviedla, že septembrová prognóza na výnos 

dane z príjmu ešte nie je zverejnená a výnos môže byť znížený. V rozpočte nie je zahrnutá 

žiadosť o navýšenie dotácie  OFK na 33.500 €, o ktorú požiadali. Návrh rozpočtového opatrenie 

č. 2 na rok 2024 tvorí prílohu k zápisnici. 

- Boleš – oboznámil prítomných, že výroba maštale na betlehem, ktorý chce darovať p. 

Jedinák bude stáť cca 5.000 €, v rozpočte táto položka nie je zahrnutá , bolo by dobre 

dať to do rozpočtu, ak obec chce prijať dar  a začať s prípravou, nakoľko už je október. 

Poslanci to navrhli zrealizovať až v roku 2025. 

- PaedDr. Baran, MBA – informoval sa ohľadom rekonštrukcie sociálnych zariadení 

v ZŠ, kto schválil naviac sumu 8.840 € za rekonštrukciu, aká tam bola spoluúčasť 

a žiada predložiť žiadosť o dotáciu k nahliadnutiu, za schválenie rozpočet hlasovať 

nebude 

- Boleš – žiadosť bola podaná na ministerstvo školstva v rámci havarijného stavu, 

následne bola urobená verejná súťaž na zhotoviteľa. Podotkol, že všetky materiály 

ohľadom rozpočtu boli poslancom odoslané v predstihu, aby mohli podať pripomienky 

na úpravu. Ohľadom OFK prečítal správu o finančných prostriedkov z rozpočtu obce za 

rok 2023, kde je uvedené, že na činnosť OFK bolo vynaložených 43.029,07 €. Táto 

správa tvorí prílohu k zápisnici a bude zverejnená aj na webovom sídle obce. 

- PaedDr. Baran, MBA – žiada vypracovať správu aj za rok 2021 a 2022. 

Žiadosť o navýšenie dotáciu OFK prerokujú na ďalšom OZ. 



Návrh rozpočtového opatrenia č. 2 obce Kračúnovce na rok 2024 nebol schválený. 

 

Hlasovanie:    

Za: 0  

Proti:   5   PaedDr. Branislav Baran, MBA, Patrik Čabala,  

I Ing. Dominik Hažer, Mgr. Martin Jurč, Ján Talian 

Zdržal sa:   1 Jozef Bandžak 

Neprítomní:   1 Pavel Tkáč 

Nehlasoval:   0  

 

  

   8.  Návrh VZN č. 1/2024 o podmienkach držania psov na území obce Kračúnovce 

  9.  Návrh VZN č. 2/2024 o volebnej kampani v podmienkach obce Kračúnovce 

 10. Návrh VZN č. 3/2024 o používaní miestnych komunikácií, verejných  

     priestranstiev a chodníkov na území obce Kračúnovce 

 

 Návrhy VZN predniesla p. Bartošová, uviedla, že  návrh VZN č. 1/2024, 2/2024 a č. 

3/2024 bolo potrebné upraviť , keďže predchádzajúce VZN boli naposledy upravené v roku 

2004 a 2009 a neboli zverejnené na úradnej tabuli obce. VZN č. 1/2024. č. 2/2024  č. 3/2024 

tvorí prílohu k zápisnici. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kračúnovciach podľa § 4 § 6 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

uznáša sa na VZN č. 1/2024 o podmienkach držania psov na území obce Kračúnovce. 

 

Hlasovanie:    

Za: 6 Jozef Bandžak, PaedDr. Branislav Baran, MBA, 

Patrik Čabala, Ing. Dominik Hažer,   

Mgr. Martin Jurč, Ján Talian 

Proti:   0  

Zdržal sa:   0  

Neprítomní:   1 Pavel Tkáč 

Nehlasoval:   0  

 

Obecné zastupiteľstvo v Kračúnovciach podľa § 4 § 6 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

uznáša sa na VZN č. 2/2024 o  volebnej kampani v podmienkach obce Kračúnovce. 

 

Hlasovanie:    

Za: 6 Jozef Bandžak, PaedDr. Branislav Baran, MBA, 

Patrik Čabala, Ing. Dominik Hažer,   

Mgr. Martin Jurč, Ján Talian 

Proti:   0  

Zdržal sa:   0  

Neprítomní:   1 Pavel Tkáč 

Nehlasoval:   0  



 

Obecné zastupiteľstvo v Kračúnovciach podľa § 4 § 6 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

uznáša sa na VZN č. 3/2024 o používaní miestnych komunikácií, verejných priestranstiev 

a chodníkov na území obce Kračúnovce. 

 

Hlasovanie:    

Za: 6 Jozef Bandžak, PaedDr. Branislav Baran, MBA, 

Patrik Čabala, Ing. Dominik Hažer,   

Mgr. Martin Jurč, Ján Talian 

Proti:   0  

Zdržal sa:   0  

Neprítomní:   1 Pavel Tkáč 

Nehlasoval:   0  

 

 

   11.  Návrh VZN č. 4/2024 o  výške príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú  

       úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej     

       pôsobnosti Obce Kračúnovce 

  

 Starosta obce prečítal žiadosť p. Kokoškovej – vedúcej ŠJ ZŠ, v ktorej  žiada o úpravu 

VZN č. 1/2023 ohľadom odhlasovania detí zo stravy. Obci bola doručená sťažnosť od rodičov, 

ktorí nesúhlasia s odhlasovaním detí zo stravy do 14.00 hod. Informoval poslancov, že po 

telefonickom rozhovore s RUŠS sa prikláňa k návrhu vedúcej ŠJ a podľa zápisného lístka, ktorý 

rodičia podpísali sa riadia školy po celej SR.  

Týmto VZN sa mení § 4 Školská jedáleň bod 6 nasledovne – Povinnosti pri odhlasovaním detí 

a žiakov zo stravy, ako aj ďalšie podmienky na priznanie dotácie na podporu výchovy 

k stravovacím návykom dieťaťa určí riaditeľ školy v zápisnom lístku stravníka. VZN č. 4/2024 

tvorí prílohu k zápisnici. 

- Mgr. Motýľ – odhlasovanie zo stravy je v kompetencii školy a to je určené v zápisnom 

lístku 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kračúnovciach podľa § 4 § 6 a § 11 ods. 4 písm. g) zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p.  

uznáša sa na VZN č. 4/2024, ktorým sa mení VZN č. 1/2023 o výške príspevku zákonného 

zástupcu na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej 

pôsobnosti Obce Kračúnovce. 

 

Hlasovanie:    

Za: 6 Jozef Bandžak, PaedDr. Branislav Baran, MBA, 

Patrik Čabala, Ing. Dominik Hažer,   

Mgr. Martin Jurč, Ján Talian 

Proti:   0  

Zdržal sa:   0  

Neprítomní:   1 Pavel Tkáč 

Nehlasoval:   0  



 

12.   Delegovanie zástupcov zriaďovateľa do Rady školy pri ZŠ Kračúnovce 

 

 Starosta obce uviedol, že je potrebné delegovať nových zástupcov do Rady školy pri ZŠ 

nakoľko predchádzajúcej skončil mandát. Navrhol týchto zástupcov: 

PaedDr. Baran Baran, MBA, Patrik Čabala, Mgr. Martin Jurč, Ján Talian 

Tento návrh nebol schválený.  

 

Hlasovanie:    

Za: 3  Patrik Čabala, Mgr. Martin Jurč ,Ján Talian 

Proti:   2 Jozef Bandžak, PaedDr. Branislav Baran, MBA 

Zdržal sa:   1 Ing. Dominik  Hažer 

Neprítomní:   1 Pavel Tkáč 

Nehlasoval:   0  

 

- Ing. Hažer – navrhol týchto zástupcov : Jozef Bandžak, PaedDr. Branislav Baran, Lucia 

Bosáková, Ing. Dominik Hažer 

Tento návrh nebol schválený. 

 

Hlasovanie:    

Za: 3 Jozef Bandžak, PaedDr. Branislav Baran, MBA 

 Ing. Dominik Hažer 

Proti:   3 Patrik Čabala,, Mgr. Martin Jurč, Ján Talian 

Zdržal sa:   0  

Neprítomní:   1 Pavel Tkáč 

Nehlasoval:   0  

 

- PaedDr. Baran, MBA – po výmene názorov s poslancom Mgr. Jurčom navrhol týchto 

zástupcov : Jozef Bandžak, PaedDr. Branislav Baran, Lucia Bosáková, Ing. Dominik 

Hažer 

Tento návrh bol schválený. Viď uznesenie OZ 

 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 4 0 2 0 

 

 

  13.  Riešenie predaja nehnuteľností súp. č. 150 

 

 Starosta obce informoval prítomných, že je potrebné vyhlásiť novú obchodnú verejnú 

súťaž  na odpredaj nehnuteľnosti súp. č. 150, pretože predchádzajúca súťaž nebola úspešná.. 

Poslanci zámer a spôsob prevodu majetku schválili. Viď uznesenie OZ. 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 



Následne sa pokračovalo na schválení podmienok verejnej obchodnej súťaže. Poslanci stanovili 

minimálnu kúpnu cenu 100.000 €. Verejná obchodná súťaž bude zverejnená  do 04. 11. 2024 

do 12.00 hod. Viď uznesenie OZ. 

 

 Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

 

  14.  Rôzne 

 

  V bode 14 bolo prerokované – informácie starostu obce  

 

- Výzva z Fondu na  podporu športu – žiadosť o poskytnutie príspevku vo výške cca 

75.800 €, spoluúčasť 10 % - projekt stavebné úpravy FŠ. Viď uznesenie OZ.  

 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

- Vymenovanie novej riaditeľky Mgr. Eriky Matiovej od 01. 08. 2024 do 31. 07. 2029  

- Poďakovanie predošlej riaditeľke p. Mgr. Márii Girmalovej , ktorá bola riaditeľkou od 

roku 1991 

- Pozemky ŠA – prečítal vyjadrenie SPF k žalobe o určenie vlastníckeho práva požaduje 

preverenie nezistených vlastníkov, či po týchto osobách  nebolo prejednané dedičstvo 

a kto je právnym nástupcom týchto osôb. Jedná sa o 5 osôb.  

- Znovu predloženie návrhu – dlhopisový program VVS – poslanci vo veci výmeny akcií 

za dlhopisy nebudú vykonávať žiadne zmeny  

- Žiadosť o preplatenie nákladov za energie – energošeky 

- Žiadosť environmentálny fond – traktor s príslušenstvom  vo výške 142.000 €, 

spoluúčasť 0 % 

- Žiadosť ministerstvo životného prostredia na úpravu potoka vo výške 508.000 € 

- Žiadosť ministerstva hospodárstva na zlepšenie efektívnosti a hospodárnosti budov vo 

výške 242.000 €. 

- Žiadosť na individuálne potreby obce – nebola schválená 

 

- Sťažnosť občanov na plašič vtákov na poliach s aróniou 

-PaedDr. Baran, MBA – zaujímal sa kto sa konkrétne sťažoval na hluk. Ak nemáme  

 meno nemôžme to považovať za sťažnosť. Uviedol, že zariadenie sa nachádza mimo  

 zastaveného územia a je to kataster Giraltovce 

-Boleš - ale sťažnosť prišla od občanov našej obce 

-Čabala – ale bolo to počuť aj v nočných hodinách a veľmi skorých ranných hodinách 

-PaedDr. Baran, MBA – musela nastať chyba v systéme, lebo je to nastavené od 6.00  

 do 20.00 hod. 

 



- Sťažnosť p. Kozákovej na p. Bandžaka ohľadom vypúšťania splaškov na jej pozemok  

-Ing. Hažer – komisia sa tam stretla, ale takého susedské spory nerieši 

-Boleš – je potrebné hľadať zmier a nezatvárať oči pred sťažnosťami 

-Bandžak – p. Kozákovej som sa ospravedlnil za vzniknutú situáciu 

 

     -       sťažnosť p. Bandžaka  o vykonaní kontroly kanalizačných skruží  

            -Bandžak – oboznámil prítomných zo vzniknutou situáciou a v sklíčku doniesol 

  vyplavené splašky, nadväzuje to na tú sťažnosť p. Kozákovej, pri záchranných prácach  

  na mojom pozemku som  nemal, kde tie splašky vypúšťať,  chcem takto verejne  

  poďakovať Patrikovi Čabalovi za pomoc, od obce sme čakali väčšiu pomoc, urobil  

  som opatrenia, dezinfikovali sme všetko 

-Boleš – situácia, ktorá vznikla ma veľmi mrzí, v obci bola povodeň, musel som ísť na   

 iné miesta, kde to bolo dôležitejšie, preto som nemohol pomáhať pri záchrane majetku  

 p. Bandžaka , pri každom lejaku nespím a chodím monitorovať obec 

-PaedDr. Baran, MBA – požiadať financie na záplavy od štátu 

 

- Žiadosť p. Harčaríka o pridelenie parkovacích miest pri BD 425 – Ing. Hažer – komisia 

navrhuje označiť parkovacie miesta podľa čísla bytov. Viď uznesenie OZ. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

 

   15. Interpelácia poslancov 

 

   V bode 15 vystúpili títo poslanci: 

 

- Ing. Hažer – informoval sa, či do podateľne Ocú bola doručená žiadosť p. Hrubého 

o kúpu pozemku 

 

- PaedDr. Baran, MBA – povrchová voda z BD 425 z odkvapovej rúry stojí na ceste, tie 

šachty je potrebné prečistiť 

-Boleš – reštaurácia Chlista má tiež zvedené odkvapové rúry na cestu 

 

- PaedDr. Baran, MBA – informoval sa, ako je to s plotom p. Kolesára, ktorý sa 

nachádza na obecnom pozemku 

-Boleš – p. Kolesára sme vyzvali , aby plot premiestnil alebo odkúpil časť obecného 

pozemku. Odpoveď doteraz neprišla. 

-Ing. Hažer – treba mu poslať list ešte raz 

-Boleš – a nebolo by lepšie ho prizvať a nejako to doriešiť? 

Poslanci žiadajú starostu obce o opätovné vyzvanie ku konaniu vo veci neoprávnenej 

stavby plota na obecnom pozemku. Viď uznesenie OZ. 

 

 



Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

- Bandžak – požiadal o hlasovanie za uznesenie ohľadom zistenia možnosti urobiť 

spätnú klapku na kanalizačnom potrubí. Viď uznesenie OZ. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní Za Proti Zdržal sa Nehlasoval 

6 6 0 0 0 

 

  

 

   16.  Záver 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu starosta poďakoval za účasť a  zasadnutie 

obecného zastupiteľstva ukončil.  

  

 

 

         

              ..................................... 

                  Michal   B o l e š  

             starosta obce   

 

 

Zapísala: Bc. Viera Bartošová         ................................ 

 

  

Overovatelia:    1. PaedDr. Branislav Baran      ......................................  

  

                                    2. Patrik Čabala    .......................................  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


